
Schůzka třídních důvěrníků ZŠ Zeiberlichova 
 

03.04.2025 od 16:30 v přísálí KD Soběšice 
 
Přítomni:  Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Jakub Pokorný Zdražil (2.A.), Lenka 
Lerchová (2.B.), rodiče žáků ZŠ. 
 
Příští schůzka třídních důvěrníků proběhne první (kvůli státnímu svátku první čtvrtek v 
květnu) v úterý 06.05.2025 od 16:30 v přísálí KD Soběšice. Na tuto schůzku zveme 
všechny rodiče žáků i zaměstnance ZŠ Zeiberlichova. 
 
1. Na schůzce se primárně diskutovalo o bodech k jednání na schůzku ve škole před 
třídními schůzkami 09.04.2025.  
 
2. V minulém zápise jsme použili nevhodnou formulaci o Sadové jako spádové oblasti pro 
ZŠ Zeiberlichova. Pro upřesnění - Soběšice nejsou pro Sadovou úředně spádová škola, ale 
z této oblasti se do školy hlásí poměrně velké množství dětí. 
 
 
Body k řešení na další schůzce důvěrníků: 
 
Následující body nebyly z důvodu nepřítomnosti odpovědných pracovníků školy dořešeny, k 
některým byly doplněny nové informace: 
 
1. Na třídních schůzkách bylo v některých třídách vedením školy oznámeno plánované 
zakoupení tácků do školní jídelny. Rádi bychom požádali o vyjádření, v čem vidí škola přínos 
tohoto kroku. 
 
2. Dále bychom rádi paní Faltýnkovou jako vedoucí školní jídelny požádali o zhodnocení 
naplnění očekávaných přínosů ze zavedení čipů na výdej obědů. Padl dotaz, zda proběhly 
od nového roku nějaké změny v jídelníčku stran sladkých/bezmasých a masitých jídel (v 
kontextu změn předpokládaných od září 2025, viz. zápis ze schůzky důvěrníků 03.10.2024). 
Rádi bychom požádali o informaci o změnách v přípravě jídelníčků a jídel jako takových, v 
rámci diskuze padlo několik podnětů na zhoršení kvality jídel v posledních měsících poté, co 
bylo zaznamenáno naopak výrazné zlepšení po nástupu nové vedoucí školní jídelny. 
 
3. Bylo oznámeno, že škola získala školního psychologa. S ohledem na dříve popisovaný 
souhlas rodičů žádáme školu o bližší informace o dalším postupu pro informaci rodičům před 
tím, než bude po nich žádána další součinnost. 
 
4. Škola na žádost důvěrníků doplnila na svůj web informace o využití školní tělocvičny. Rádi 
bychom požádali o komentář k některým zde uvedeným informacím, rozporům v 
dokumentech a bližší informace ke skutečnému využití tělocvičny. Dále bychom rádi 
vyjádření paní ředitelky k dodržování memoranda o spolupráci s TJ Sokol Soběšice, co se 
týká možnosti využívat tělocvičnu školy. 
 
5. Pokračování přípravy projektu Erasmus+, možnost realizace projektu jinde než na 
Slovensku. 



 
6. S ohledem primárně na aktuální 5. ročníky ale i proběhlé logické olympiády bychom rádi 
požádali o bližší informace o tom kdo a jak plánuje účast žáků, speciálně tu povinnou  na 
podobných soutěžích a olympiádách a jak je při jejich výběru zohledněn vliv na přijímací 
zkoušky na druhý stupeň ZŠ na jiných školách, případně víceletých gymnáziích. Co se týká 
logické olympiády, neproběhlo žádné následné vyhodnocení ze strany školy, pokud ta 
nějaké výsledky obdržela. 
 
7. Bylo by možné doplnit či obměnit písek na pískovišti na zahradě školy? 
 
8. Monitorujeme velmi pozitivní reakce na přespání prvních tříd organizované školní 
družinou. Chtěli bychom paním družinářkám poděkovat za vydařenou akci a nabídnout 
podnět uspořádat podobné přespání (v rámci družiny či jinou formou) i pro další ročníky, kde 
byl také projeven zájem. 
 
9. Minimálně v některých třídách (jmenovitě 1.A., 3.B.) vede od pololetí hodiny tělocviku 
místo paní učitelky trenérka. Rádi bychom požádali o podrobnější informace o jakou aktivitu 
se jedná a jaké jsou její možnosti, či jak je využívána. 
 
10. Jaký je důvod změny ubytování na škole v přírodě? Z dostupných fotek to vypadá, že 
došlo ke zhoršení kvality při zachování stejné ceny. 
 
11. Rádi bychom paní ředitelku požádali, zda by mohla svolat po oficiálním jmenování 
nového ředitele/ředitelky školy oficiální schůzku za účasti svojí, nového ředitele/ředitelky, 
zaměstnanců školy a se zástupci rodičů a zřizovatele. Předběžně předpokládáme termín na 
začátku června. 
 
Vypracoval: Tomáš Kašpárek 
Verifikoval: Lenka Lerchová, Jakub Pokorný Zdražil 
 
 
Příloha - informace o programu pro třídní schůzky od vedení školy: 
        
Vážení třídní důvěrníci, 

 dne 9.4 se konají třídní schůzky a rádi bychom Vám sdělily následující body programu: 

   

1. Informace od vedoucí školní jídelny 
 

● byl pořízen salátový bar, kde je možnost výběru zeleniny a ovocného salátu 
● informace o novém spotřebním koši 
● informace k účtování stravy 

  
2. Informace od vedoucí školní družiny 

 
● plánovaná akce: Velikonoční tvoření dětí s rodiči 

 



  

3. Vyhodnocení projektového dne: Den s Andersenem a spaní ve škole. 
 

4. Spojení žáků 3. tříd 
 

● aktuálně se hledá zástup za paní učitelku A. Potomákovou (dle jejího vyjádření by měla 
nastoupit začátkem května)   

● AJ se od 31.3. dělí na skupiny 
  

5. Školní  psycholog 
 

● Škole se podařilo na základě přiznaných financí od městské části zajistit psychologa. V první 
fázi bude postupně monitorovat  situaci v jednotlivých třídách. Společně s třídním učitelem se 
bude podílet na podpoře zdravého klimatu třídy a utváření zdravých sociálních vztahů.   
  

6. Organizace akcí školy v měsíci dubnu 
 

● 10.4.  Den otevřených dveří   
● 15.4  Velikonoční tvoření dětí s rodiči – informace obdržíte v Edookitu   
● 22.4  Návštěva ZŠ a vyučovací hodiny v 1. třídách předškoláky z MŠ Soběšice 
● 25. a 26.4  Zápis dětí do 1.tříd 

 
7. Škola v přírodě   

 
● základní informace byly podány, podrobněji budou informováni rodiče 28.5.2025 

 

 S pozdravem ředitelka školy                               PaedDr. Alena Zanettiová 

                        zástupkyně ředitele                      Mgr. Pavla Kunovjánková 

 

 


